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   O delegație a Sindicatului Șoferilor Maramureș, din care au făcut parte președintele Cosmin
Alexandru Lakatos, precum și Petre Pop, Doru Todoca, Sorin Șanta și Gheorghe Lazăr, a fost
primită marți, 2 august, de prefectul Sebastian Mihai Lupuț. Protestatarii i-au înmânat acestuia
un memoriu în care își exprimă o singură revendicare: aceea ca primele de asigurare
obligatorie (RCA) să fie menținute la nivelul anilor 2013-2014, iar polița să poată fi încheiată
pentru intervale de o lună, trei luni, șase luni și douăsprezece luni.

  

   În discuțiile avute, transportatorii au precizat că nu își permit să plătească sume atât de mari
pentru RCA, iar aceste datorii îi determină să ofere șoferilor salarii mici și să se afle în
inferioritate față de firmele concurente din Europa. Prețurile mari sunt, pe de altă parte, o
piedică în achiziționarea de camioane noi, performante. De asemenea, ei nu sunt mulțumiți de
obligativitatea plății poliței pe o perioadă minimă de șase luni, întrucât în general o perioadă
semnificativă din acest interval mașinile sunt ținute în garaj. Protestatarii au amenințat că, în
cazul în care problema nu va fi rezolvată, urmează să blocheze șoselele din Maramureș și din
întreaga țară.

  

   Prefectul Sebastian Mihai Lupuț a arătat toată deschiderea către problemele transportatorilor,
ale căror nemulțumiri le consideră justificate. El le-a solicitat protestatarilor să delege una-două
persoane care în zilele următoare să vină la Instituția Prefectului și, alături de un angajat al
acesteia, să elaboreze o adresă, care ulterior să fie transmisă primului-ministru, în vederea
analizării și recalculării primelor de asigurare obligatorie. 

      

   Reprezentantul Guvernului în teritoriu a apreciat că Maramureșul a avut întotdeauna
numeroase firme de transport, chiar dacă nu foarte mari, iar falimentul acestora ar reprezenta o
problemă gravă pentru județul nostru și nu numai.
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